
Protokół Nr XLII/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 31 marca 2010 roku 
 
Otwarcia XLII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych, stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi 
odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Tadeusza Stycznia. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz  
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku następujących uchwał: 

1. W sprawie przekazania majątku dla zakładu budżetowego p.n. Zakład Usług 
Komunalnych, 

2. W sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych w 2010 roku 
świadczonych przez opiekunki domowe w Miejsko-Gminnym Ośrodku 
Pomocy Społecznej. 

Pan przewodniczący 
- zaproponował wprowadzenie tych uchwał jako punkty 20 i 21 porządku obrad. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Przedstawił proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż nieruchomości dla 

Polskiego Związku Działkowców z przeznaczeniem na prowadzenie Rodzinnego 
Ogrodu Działkowego. 

6. Uchwała w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego w budżecie gminy na 2011 
rok. 

7. Uchwała w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania i rozkładania 
na raty należności pieniężnych do których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja 
podatkowa, przypadających gminie Sędziszów lub jej jednostkom organizacyjnym 
oraz wskazanie organów do tego uprawnionych. 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
niektórych nieruchomości. 

9. Uchwała w sprawie nadania tytułów „Honorowy Obywatel Gminy” i „Zasłużony dla 
gminy Sędziszów”. 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę własną w sprawie przystąpienia do zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 

11. Sprawozdanie z pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w 2009 roku. 
12. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej i stałych Komisji na 2010 

rok. 
13. Uchwały zmieniające uchwałę budżetową na 2010 rok. 
14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie pożyczki dla SPEC w Sędziszowie. 



15. Przedłożenie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
gminę Sędziszów. 

16. Przedłożenie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych orz z działalności Gminnej Komisji 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2009 rok. 

17. Przedłożenie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii za 2009 rok.  

18. Przedłożenie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy  
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2009. 

19. Przedłożenie sprawozdania z realizacji zadań Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska Gminy Sędziszów za 2009 rok. 

20. W sprawie przekazania majątku dla zakładu budżetowego p.n. Zakład Usług 
Komunalnych, 

21. W sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych w 2010 roku 
świadczonych przez opiekunki domowe w Miejsko-Gminnym Ośrodku 
Pomocy Społecznej. 

22. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
23. Wolne wnioski i dyskusja. 
24. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji . 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od 22 stycznia do 30 marca 2010 
roku. 
Ad. 4 
Radny M. Gliwiński 
- po dniu targowym na ulicach Ogrodowej i Kwiatowej sprzedawcy zostawiają duży 
bałagan, prośba aby egzekwować od nich sprzątanie po sobie. 
Radny J. Strzelec 
- zwrócił się o pomalowanie pasów na głównych przejściach, 
- wycinka drzew pod liniami energetycznymi, są osoby samotne nie wiedzą gdzie się 
zwrócić o wyłączenie energii. 
Pozostałe interpelacje przekazał na piśmie. 
Radny Z.  Sobota 
-  proszę o wyjaśnienie sprawy podwyżki ceny za śmieci niezgodnie z uchwałą. 
Radny W. Tabor 
- dokończyć prace przy przepuście k/Nowakowskiego i utwardzić pobocze, 
- w ubiegłym roku w Mstyczowie miały być przeniesione dreny i nic nie zrobiono, 
- w nowo remontowanych świetlicach nie uwzględniono podłączenia Internetu, 
- kiedy rozpoczną się remonty dróg gminnych? 
Radny Z. Gładki 



- kiedy remonty cząstkowe dróg gminnych – Łowinia – Wojciechowice, 
- czy będą środki na drogę Łowinia – Deszno tzw. schetynówka? 
- kiedy przywróci się pas drogowy od Muchy w stronę Kucakowa, został do 
wykonania w asfalcie odcinek 200mb (sporna sprawa), 
- w Pawłowicach przy moście zapadła się droga to samo przy ul. Jędrzejowskiej         
k/ Kowalskiego. 
Radny Z. Konieczny 
- zwrócił się do Naczelnika wydziału BRI o ustawienie znaku Stop przy skrzyżowaniu 
drogi powiatowej koło firmy Gabi w Klimontowie, bardzo niebezpieczne 
skrzyżowanie, 
- to samo droga w Jeżowie od przystanku skrzyżowanie z drogą w stronę 
Ostrowskiego Podsadek, słaba widoczność. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- oczyścić przystani i ustawić zniszczone znaki drogowe po zimie, 
- co dalej z chodnikiem przy ul. Polnej , czy były rozmowy z mieszkańcami odnośnie 
gruntu, 
- przy ulicach Cicha i Jędrzejowska obsunęły się płyty po zimie, należy to poprawić, 
- mieszkańcy bloków byłego PGR proszą o zorganizowanie placu zabaw dla dzieci, 
- wyjazd z przejazdu kolejowego przysypano kamieniem drzewa, może trzeba je 
wyciąć będzie szerszy wyjazd, 
- Powiat ma 30 dni na przyznanie stażu, LHS wystąpił o stażystów minął miesiąc i nie 
ma odpowiedzi. 
Pan Burmistrz 
- my mamy dotrzymywane terminy jakie ustalamy w PUP. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- przy przejeździe znów zapaliły się zarośla, p. Kot nic w tej sprawie nie robi. 
Pan Przewodniczący 
- ponowił prośbę o zabezpieczenie starego młyna w Rynku. 
Ad. 5 
Pani Maria Zuba Poseł na Sejm RP złożyła świąteczne życzenia dla Rady Miejskiej, 
Burmistrza, Sołtysów oraz wszystkich biorących udział w obradach sesji. 
Pan Przewodniczący 
- w imieniu swoim i Burmistrza złożył Pani Poseł życzenia świąteczne. 
Radny J. Strzelec 
- zwrócił się do Pani Poseł aby przekazała Pani Gęsickiej i Pani Rostockiej by częściej 
zabierały głos w Sejmie bo są to osoby merytoryczne. 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową 
sprzedaż nieruchomości dla Polskiego Związku Działkowców z przeznaczeniem na 
prowadzenie Rodzinnego Ogrodu Działkowego. 
W ramach uzgodnień pod potrzeby kompleksu przejęliśmy działki, teraz w związku ze 
zmianą ustawy nie możemy im przekazać zamiennych gruntów, muszą sobie od nas 
kupić. 
Głosowanie 
15 głosów – za      uchwała Nr XLII/369/2010 
Ad. 6 



Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego na 2011 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za       uchwała Nr XLII/370/2010 
Ad. 7 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania 
i rozkładania na raty należności pieniężnych do których nie stosuje się przepisów 
ustawy Ordynacja podatkowa, przypadających gminie Sędziszów lub jej jednostkom 
organizacyjnym oraz wskazanie organów do tego uprawnionych. 
Radna B. Wójcik 
- składam wniosek o dopisanie w § 8 „Burmistrz przedkłada Radzie i podaje…”. 
Rada chce mieć te informacje przed absolutorium a nie na koniec maja. 
Pani Skarbnik 
- od następnego roku termin udzielenia absolutorium będzie do końca czerwca wg 
nowej ustawy o finansach publicznych. 
Radny J. Strzelec  
- jeśli to nie będzie dopisane to my jako Rada nie będziemy wiedzieć bo będzie tylko 
na tablicy ogłoszeń, wg mnie ten załącznik dotyczy jednostek organizacyjnych. 
Pan Burmistrz 
- na wspólnym posiedzeniu Komisji informowałem żeby nie udziwniać przepisów 
uchwała jest jasna dopracowana przez radcę prawnego, dopisanie tego co proponuje 
radna w niczym nie przeszkadza. Informowałem również, że na każde życzenie Rady 
po wcześniejszym zgłoszeniu przygotujemy wykazy umorzeń, odroczeń czy ulg bo 
mamy taki obowiązek. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek radnej Bożeny Wójcik o dopisanie w § 8 „Burmistrz 
przedkłada Radzie i podaje do publicznej wiadomości…..” 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Głosowanie uchwały 
15 głosów – za              uchwała Nr XLII/371/2010 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym niektórych nieruchomości, § 37 ust. 4 ustawy o gospodarce 
nieruchomościami daje możliwość przedłużenia umowy dzierżawy bez przetargu. 
Głosowanie 
15 głosów – za            uchwała Nr XLII/372/2010 
Ad. 9 
Pan Burmistrz 
- z racji obchodów w tym roku 20-lecia nadania praw miejskich organizacje społeczne 
złożyły wnioski o nadanie odznaczeń dla n/w osób: 
„Honorowy obywatel Gminy Sędziszów” 
Jarubas Adam 
„Zasłużony dla Gminy Sędziszów” 



Brożek Eugeniusz 
Kubas – Samociuk Ewa 
Muzoł Małgorzata 
Pawlak Mirosław 
Następnie odczytał uzasadnienia do wniosków. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie nadania tytułów „Honorowy Obywatel Gminy 
Sędziszów” i „Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
Głosowanie 
15 głosów – za     uchwała Nr XLII/373/2010 
Ad. 10 
Pan Burmistrz 
- przedstawił uchwałę w sprawie zmiany w Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. Zgłosiły się 3 duże firmy 
zajmujące się budową farm wiatrowych, my nie ponosimy kosztów z tym związanych. 
Dla nas będą płacić od każdej wybudowanej farmy. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się          uchwała Nr XLII/374/2010 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący przedstawił sprawozdania z prac Komisji stałych Rady Miejskiej. 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej i Komisji 
stałych na 2010 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za        uchwała Nr XLII/375/2010 
Ad. 13 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy, wiele pozycji zostało 
zmienionych zgodnie z nową klasyfikacją wydatków unijnych gdzie czwarta cyfra 
była 8 a teraz jest 7 i musieliśmy dostosować. 
Głosowanie 
12 głosów – za    uchwała Nr XLII/376/2010 
Ad. 14 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie pożyczki dla SPEC w 
Sędziszowie. 
Głosowanie 
11 głosów – za     uchwała Nr XLII/377/2010 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
gminę Sędziszów. 
Głosowanie 



11 głosów – za 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2009 rok. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii za 2009 rok. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2009. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 19 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Ochrony 
Środowiska Gminy Sędziszów za 2009 rok. 
Ad. 20 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie przekazania majątku dla ZUK – wodociąg Szałas. 
Radny Z. Konieczny 
- uchwała mówi, że przekazujemy sieć wodociągową wraz z przyłączami, jeśli tak 
przejmie to ma obowiązek utrzymywać. 
Dyrektor ZUK 
- jeśli tak przejmę to muszę utrzymywać do wodomierza, bo to była kompletna 
inwestycja. 
Pan Przewodniczący 
- zgłosił wniosek o odłożenie podjęcia tej uchwały do następnej sesji, do czasu 
wyjaśnienia zapisów zgodnie z przepisami. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 21 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie ustalenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych 
świadczonych przez opiekunki domowe MGOPS w Sędziszowie. 
Głosowanie 
11 głosów – za             uchwała Nr XLII/368/2010 



- odczytał pismo Komisji Inwentaryzacyjnej o akceptację karty i spis 
inwentaryzacyjny nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji z mocy prawa 
(pismo stanowi załącznik do protokołu). 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 22 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych:  
M. Gliwiński – rozeznamy sprawę sprzątania ulic w dzień targowy. 
J. Strzelec – malowanie pasów przełom kwietnia – maja, 
                 - wycinka drzew pod liniami energetycznymi na prywatnych działkach 
                 - należy do właściciela, trzeba uzgodnić wyłączenie energii na czas wycinki 
                    My nie będziemy tego robić, możemy pomóc zorganizować, 
Radny S. Łazarski 
- jeśli jest zagrożenie bezpieczeństwa Energetyka ma obowiązek sama to robić. 
Radny J. Strzelec 
- ostatnia zima nauczyła nas jakie wynikły sytuacje, czy Burmistrz może zgłosić do 
Rejonu Energetycznego że jest potrzeba wyłączenia. 
Pan Burmistrz 
- myśmy wysłali pismo żeby Zakład Energetyczny dokonał przeglądu linii, tam gdzie 
są gałęzie obcinają nad liniami wysokiego napięcia, jeszcze raz zgłosimy ten problem. 
Sołtys N. Jawor 
- do sołtysów przyszło pismo, że jeśli drzewo zniszczy linię energetyczną to 
odpowiada właściciel nieruchomości. 
Radny W. Tabor 
- opłata stała jest po to aby utrzymywać linie. 
Pan Burmistrz 
- my też na różnych spotkaniach zgłaszamy problemy i nie mamy odpowiedzi np. od 
Posłów, nasze problemy nie są ich problemami. Przepisy pozwoliły im zmniejszyć 
opłaty za koncesje to zmieniają nazwę firmy tak jak zrobiła Energetyka i inne. 
Z. Sobota – wystąpiliśmy pismem do TAMAX o weryfikację stawek za odpady 
                    zgodnie z naszą uchwałą. 
Radny Z. Konieczny 
- jako Komisja Rolnictwa wystąpiliśmy z wnioskiem czy my musimy ustalać stawki 
Cieślakowi, prosiliśmy również aby na sesjach był obecny radca prawny. 
Pani Sekretarz 
- Rada ma obowiązek uchwalić górne stawki, których nie wolno przekraczać na 
terenie gminy. U nas jest kilka firm mających koncesję na odbiór odpadów, właściciel 
nieruchomości zawiera umowę cywilno-prawną z firmą którą wybierze. 
Radny W. Tabor 
- radca mówił, że rozwiązanie umowy następuje ze skutkiem natychmiastowym a p. 
Cieślak że 3 miesiące. 
Radny Z. Gładki 
- zadzwoniłem do p. Cieślaka powiedział, że jest 3 miesięczne wypowiedzenie 
umowy, gdy powiedziałem że zrywam umowę  to powiedziano mi, że umowę można 
negocjować indywidualnie. 
Radny Z. Konieczny 



- społeczeństwo oczekuje od nas że skłonimy Pana Cieślaka i będzie rozmawiał 
indywidualnie z ludźmi. 
Pan Burmistrz 
- przepust w Gniewięcinie zgłosimy, 
- zmianę drenów w Mstyczowie to my zrobimy, 
- jeśli chodzi o Internet w świetlicach to gdy szykowaliśmy wniosek chcieliśmy aby 
obie świetlice mogły zaistnieć była ograniczona kwota i musieliśmy tak okroić 
wniosek  aby były obie świetlice, przetarg wyszedł 600tys. ale nikt nam już nie 
dołoży. Są inne programy z których można się starać o dofinansowanie na instalację 
internetową, 
- jeśli chodzi o prace na drogach gminnych to przetarg jest po świętach. 
Z. Gładki – na drogach powiatowych pracuje remonter w pierwszej kolejności na 
                    najbardziej uczęszczanych szlakach. 
                    Na schetynówkę jeszcze nie podpisano projektu, jest to wspólny wniosek 
                    z Nagłowicami, 
                 - pas drogowy k/ Mucha będzie robiony, 
                 - drogę w Pawłowicach i znaki Stop zgłosimy do Powiatu. 
Z. Adamski – pracownicy interwencyjni sprzątają miasto i dojścia do kościołów, 
                    - nie ma odpowiedzi na wystąpienie w sprawie partycypacji w budowie 
chodników, ze względów bezpieczeństwa zaproponowaliśmy na ten rok 3 chodniki 
Krzcięcice od kościoła i ulice Bat. Chłopskich i Polna. 
- rów przy ul. Cichej sprawdzimy, 
- plac zabaw na oś. PGR na pewno w br nie będziemy robić, zaplanujemy na następne 
lata, 
- wycięcie drzew przy Sportowej rozeznamy temat, 
- chaszcze k/przejazdu p. Kot ma to wycinać czeka na pozwolenie. 
A. Mysiara – sprawdzimy na miejscu i podejmiemy decyzję w sprawie zabezpieczenia 
młyna w Rynku. 
S. Łazarski – każda decyzja o wycince drzew powoduje zalecenie nasadzenia nowych, 
pracownicy sprawdzają czy rzeczywiście są sadzone. 
Pan Burmistrz 
- sprawa scaleń, musimy zastanowić się nad scaleniami gruntów wiejskich, wiele gmin 
już się podjęło, będzie można pozyskać pieniądze na drogi, dojazdy do terenów 
typowo  rolniczych. 
Sołtys N. Jawor 
- od wielu lat upominam się o drogę łączącą Zapustę z Piołunką. 
Pani Sekretarz 
- przygotujemy dokumentację prawną i przedstawimy państwu, ale zaznaczam że jest 
to temat trudny. 
Pan Burmistrz 
- zaproponował zorganizowanie po świętach spotkania z przedstawicielami 
Wojewody, Starostwa, Sołtysami w SCK. 
Ad. 23 
Dyrektor ZUK 



- zwróciła się do mnie firma Strach i synowie o wyrażenie zgody na przyjmowanie 
odpadów z terenu gminy Oksa. Moje zdanie jest udzielić odpowiedzi negatywnej bo 
wysypisko kończy się i nie powinniśmy przyjmować śmieci z innych gmin. 
Rada nie wyraziła zgody na przyjmowanie odpadów z gminy Oksa. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
Radny J. Wiencek 
- nie do końca możemy się odsuwać od tematu odpadów bo to my uchwalamy górne 
stawki, a pracownicy TAMAX podają, że wzrasta cena bo tak uchwaliła Rada. Nie 
mogą firmy w jednej gminie brać różnych opłat. 
Pan Burmistrz 
- TAMAX się pogrzebał tym, że nie przestrzega prawa miejscowego. 
Radny J. Strzelec 
- poza tym obsługa w firmie jest niegrzeczna. 
Radny J. Wiencek 
- firma z Miechowa odbierają śmieci ze sklepu w Mstyczowie zabiera również odpady 
segregowane za które płaci jeszcze parę złotych. 
Radny Z. Sobota 
- chcemy pomagać ludziom dlatego wracam znów do sprawy podłączenia do 
wodociągu p. Kowalskiego z Boleścic, woda z jego studni nie nadaje się do spożycia, 
musi kupować wodę. Może rozważyć możliwość dowożenia do niego wody ? 
Sołtys N. Jawor 
- czy prawdą jest stwierdzenie Burmistrza, że to przeze mnie nie ma tam wodociągu? 
Pan Burmistrz 
- myślę, że tak nie powiedziałem. Gdyby był robiony II etap to może dałoby się zrobić 
tam wodociąg, do dziś powinien mieć studnię głębinową. 
Sołtys N. Jawor 
- był powołany Komitet budowy wodociągu, do którego p. Kowalski należał, ale 
SANEPID zakwestionował robienie jednego przyłącza na tak dużej odległości. 
Dyrektor ZUK 
- on sobie miał zrobić przyłącze a SANEPID nie może zakwestionować. 
Radny Z. Konieczny 
- co roku w budżecie przeznaczamy pewną kwotę na budowę wodociągu, na dziś na 
dofinansowanie ze środków unijnych nie możemy liczyć. Proponuję zacząć robić po 
odcinku bo inaczej nigdy nie zrobimy. 
Pan Burmistrz 
- na wodociągi Podsadek - Mstyczów i Swaryszów chcielibyśmy pozyskać z PROW, 
jako podstawowe usługi dla ludności wiejskiej w latach 2011 – 2012, są szanse 
abyśmy te 2 projekty złożyli do tego programu. 
Radny Z. Konieczny 
- ja mówię tylko o Dolnym Podsadku. 
Dyrektor ZUK 
- dla Mstyczowa musi być nowe ujęcie wody aby podać na jedną i drugą stronę. 
Pan Burmistrz 
- jeśli będzie zapotrzebowanie to trzeba rozeznać czy jest celowe, myślę że uda nam 
się pozyskać środki. 



Sołtys N. Jawor 
- Zapusta miała być włączona do Grązowa bo jest słabe ciśnienie i nie można używać 
pralek automatycznych. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- wierzby przy ul. Polnej zagrażają w ruchu drogowym bo się rozsypują, 
- to samo przy byłej piaskowni bo ludzie jeżdżą po prywatnym polu, 
- przy Jędrzejowskiej topola wisi nad linią energetyczną, 
- Kierownik ZOL-u zwraca się o wycięcie 1 drzewa nachylonego nad dachem 
budynku, 
- daliśmy zgodę żeby płacić osobie za grunt, na którym jest przystanek, mogą przyjść 
inni na których działkach stoją przystanki. 
Pan Burmistrz 
- uruchomienie drugiego przystanku to dodatkowe koszty ok. 2 500zł, gdy znajdziemy 
miejsce to przeniesiemy przystanek, nie jest to docelowe rozwiązanie. 
Radny J. Strzelec 
- nie wszyscy ludzie wiedzą gdzie u nas jest obszar „Natura 2000”, prośba  o 
poinformowanie. 
Pani Sekretarz 
- podziękowała Radzie Miejskiej za nadanie jej tytułu „Zasłużony dla Gminy 
Sędziszów”. 
Ad. 24 
Przewodniczący zamknął obrady XLII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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